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Spørgsmål nr. 1136 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Kan ministeren bekræfte de oplysninger der er kommet frem i 
P4 Sjælland Morgen den 28. Maj 2014 om, at årsagen til den 
lange sagsbehandlingstid er, at der er en meget lang sagsbe-
handlingstid hos Retslægerådet, og at der ikke er digitaliseret 
hos Retslægerådet, hvorfor man bruger papirsagsmapper? Vil 
ministeren i forlængelse heraf redegøre for, hvilke digitalise-
ringsplaner man har hos Retslægerådet?” 
 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet kan kun besvares fyldestgørende ved at indhente en udtalelse 

fra Civilstyrelsen. 

 

Justitsministeriet vender tilbage, når udtalelsen foreligger. Erfaringsmæs-

sigt må det forventes, at der kan gå 3-5 uger, inden udtalelsen foreligger. 

 

 

 
 

 

 


